
Generalforsamlingen i Grundejerforeningen Ørnene 2021 

Indkommet forslag angående overfladevand 

Forslagsstiller: Bestyrelsen 

Bestyrelsen fremlægger nyt forslag til afhjælpning af overfladevand i Havørnen og Kongeørnen. 

Begrundelse: 

Bestyrelsen blev på sidste års generalforsamling bedt om at præsentere et nyt forslag til 

afhjælpning af overfladevand i området på dette års generalforsamling. 

Derfor har bestyrelsen haft kontakt til drænmesteren i Kongerslev igen og vil fremlægge forslag til 

afhjælpning af overfladevand i området. Forslaget og prisen vil blive gennemgået på 

generalforsamlingen. 


